



Saint Joseph and Precious Blood Parishes *Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang*

Rev. Marc Piché – pastor / curé

Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre

OFFICE

18318 County Rd 2,
Cornwall, ON. K6H 5R5
Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

OFFICE HOURS

Tuesday to Thursday
9am to 4pm

Web site: www.preciousbloodparish.ca

preciousblood@bell.net

saintjoseph@bell.net

Bulletin of February 18 & 25, 2018 Feuillet du 18 et 25 février, 2018

Sacrament of Baptism

Kindly advise the pastor at least two months before the date of the celebration.

Sacrament of Marriage

The pastor would be please to meet those preparing for marriage one year before the marriage date. You must be registered and members of the parish.

Sacrament of Penance

Before the Eucharistic celebrations or by appointment at the rectory.

Our Sick

We are always pleased to bring Holy Communion to the sick, to the elderly unable to come to church. Contact the pastor or the deacon.

Sacrement du baptême

S'adresser au presbytère au moins 2 mois avant la date de la célébration.

Sacrement du mariage

Le curé sera heureux de rencontrer les futurs mariés 1 an avant leur mariage. Vous devez être enregistré et membre de la paroisse.

Sacrement de pénitence

Avant les célébrations eucharistiques ou sur rendez-vous au presbytère.

Nos malades

Nous sommes toujours heureux d'apporter la Sainte Communion aux malades ou aux vieillards retenus à la maison. Adressez-vous au curé ou le diacre.

FIRST SUNDAY OF LENT / PREMIER DIMANCHE DU CARÊME

SATURDAY, February 17th

16h00 (Lancaster) **Rene Gauthier** par son épouse et famille

17h30 (Glen Walter) **Pauline Lariviere** par Claire Piche

SUNDAY, February 18th

9h00 (Glen Walter) **PRO POPULO**

11h00 (Lancaster) **Isabelle Carriere** by Melissa, Stephane & sister Mya

TUESDAY, February 20th

9h00 (Glen Walter) **Cecile Lavigne** par Jean-Pierre & Pauline Dupont

* **WEDNESDAY, February 21st**

9h30 (Chartwell Lancaster) **Suzanne Loupret** by Marie Bowen

* **THURSDAY, February 22nd** **NO MASS / PAS DE MESSE**

FRIDAY, February 23rd

9h00 (Lancaster) **ADORATION**

9h30 (Lancaster) **Family & friends** by Paul & Heidi Oeggerli

SECOND SUNDAY OF LENT / DEUXIÈME DIMANCHE DU CARÊME

SATURDAY, February 24th

16h00 (Lancaster) **PRO POPULO**

17h30 (Glen Walter) **Marcel B. Legault** par Micheline & les enfants

SUNDAY, February 25th

9h00 (Glen Walter) **Michael Brisson** by Jake & Bernadette Lapierre

11h00 (Lancaster) **Donald Bowen** by Louisette Marleau

TUESDAY, February 27th

9h00 (Glen Walter) **Rolland Piche** by Diocese of Alexandria-Cornwall

WEDNESDAY, February 28th

9h00 (Lancaster) **Vincent Leroux** by Emilye Tyo

THURSDAY, March 1st

9h00 (Glen Walter) **Collette Lefebvre** par Jean-Pierre & Pauline Dupont

FRIDAY, March 2nd

9h00 (Lancaster) **ADORATION**

9h30 (Lancaster) **Deceased priests** by Paul & Heidi Oeggerli

THIRD SUNDAY OF LENT / TROISIÈME DIMANCHE DU CARÊME

SATURDAY, March 3rd

16h00 (Lancaster) **Sylvia Sangster** par la succession

17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, March 4th

9h00 (Glen Walter) **Rene & Jean-Guy Brunet** by Brunet family

11h00 (Lancaster) **Rene & Mike Brisson** by Jacques Lapierre & family





*Precious Blood Parish in Glen Walter will be hosting their next **BINGO** on Wednesday, February 21st, 2018 in the church hall starting at 7:00 pm. **EARLY BIRD GAMES** start at 6:20 pm. Over \$1200.00 to be won. **Hope to see you there!***

*La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter, planifie son prochain **BINGO** le mercredi, 21 février, 2018 à 19h00 dans la salle paroissiale. **PARTIES ARRIVE-TÔT à 18h20.** Plus de \$1200.00 à gagner. **Espérant vous voir des nôtres.***

DÉJEUNER à la paroisse Précieux-Sang, GLEN WALTER



Les Chevaliers de Colomb Conseil 5068 Glen Walter, vous invitent à un déjeuner pour aider Steve Poirier victime d'un feu, dans la Salle paroissiale, le **dimanche, 25 février, 2018** entre 9h30 et 12h30. Offrande libre.

BREAKFAST at Precious Blood Parish, GLEN WALTER



The Knights of Columbus Council 5068, invite you to a breakfast to help fire victim Steve Poirier, in the parish hall, on **Sunday, February 25th, 2018** from 9:30 am to 12:30 pm. Free will offering.

Mark your calendars for World Day of Prayer : The ecumenical WORLD DAY OF PRAYER 2018, will be held at St. Joseph Parish, Lancaster, on **Friday, March 2nd, 2018 at 2:00 pm.** A light lunch will be served. Everyone is welcome.

S.v.p. notez la Journée mondiale de la Prière : La JOURNÉE MONDIALE de la PRIÈRE 2018, aura lieu le **vendredi, 2 mars - 2h00** à la paroisse Saint Joseph, Lancaster. Un léger goûter sera servi. Tous sont les bienvenues.

St. Francis de Sales K of C 11531 are having a '**Family Breakfast**' on **Sunday, February 25th, 2018** from 8:30 a.m. to 12:00 p.m. in the Parish hall. \$7.00/person. Everyone welcome.

Join the Diocesan E-blast List!

The Diocese sends out periodic e-blasts to let the people of Alexandria-Cornwall know what is happening in and around the Diocese. We also include random Catholic stuff, interesting videos, Catholic news and soon information for Lent. If you would like to be in the know, go to our website (www.alexandria-cornwall.ca) and sign up today or you can forward your email to kwalsh@alexandria-cornwall.ca It's free and if you decide it's not for you it's easy to unsubscribe. If you are currently on our list and did not receive anything from us in January check your spam folder. We recently teamed up with FlockNotes and emails come from mail@flocknote.com instead of kwalsh@alexandria-cornwall.ca. We look forward to staying in touch with you!

Joignez la liste E-blast diocésain!

Le diocèse envoie des messages électroniques périodiques pour informer les gens d'Alexandria-Cornwall de ce qui se passe dans le diocèse. Nous incluons également des infos catholiques, des vidéos intéressantes, des nouvelles catholiques et prochainement des informations au sujet du Carême. Si vous voulez être au courant, allez sur notre site Web (www.alexandria-cornwall.ca) et inscrivez-vous dès aujourd'hui ou envoyez-nous votre courriel à kwalsh@alexandria-cornwall.ca. C'est gratuit et si vous décidez que ce n'est pas pour vous, il est facile de vous désabonner. Si vous êtes actuellement sur notre liste et n'avez rien reçu de nous en janvier, vérifiez votre dossier spam. Nous avons récemment fait équipe avec FlockNotes et les courriels proviennent de mail@flocknote.com au lieu de kwalsh@alexandria-cornwall.ca

RETRAITE DES PAROISSES FRANCOPHONES : Nous vous invitons à la retraite du Carême des paroisses francophones qui aura lieu à l'église Ste-Thérèse du **dimanche 4 mars au mercredi 7 mars, 2018.** Thème: «Pardonnez l'impardonnable». Soeur Marie-Thérèse Nadeau, auteure de plusieurs livres et articles, fera la prédication. Il y aura une causerie à 19 h chaque soir, avec des Confessions le mardi soir et une Messe le mercredi soir. Une causerie sera aussi donnée en après-midi à 14 h le lundi, mardi et mercredi. On vous attend en grand nombre!

Pèlerinage en Grèce + Croisière - *Sur les pas de Saint-Paul* avec Père Marc Piché, du **29 septembre au 12 octobre, 2018.**

Pour plus de ample renseignements, S.V.P. communiquer avec Madeleine Lepage au 613-932-4136, par courriel : madonnat@hotmail.com ou Père Marc au 613-931-1424. Réunion d'information le 22 février, 19h00 au Centre Agora.

Pilgrimage in Greece + Cruise - *The footsteps of Saint Paul* with Father Marc Piché from September 29th to October 12th, 2018. For more information, please contact Madeleine Lepage at 613-932-4136, by email: madonnat@hotmail.com, or Father Marc at 613-931-1424.

Père Claude Thibault et les paroissiens de Ste-Thérèse-de-Lisieux, vous invitent à leur prochain bingo, le **jeudi, 1^{er} mars**, dans leur salle paroissiale. Les portes et cantine ouvrent à 17h30; lève-tôt à 18h30, le bingo commence à 19h. Coût -15 cartes 20\$ inclus les parties spéciales; 50/50 extra. Montant à gagner 1,100\$ plus les parties 50/50.

WHAT CATHOLICS BELIEVE - with Fr. Kevin Maloney - Join us **Wednesday mornings from 9:00-10:00 a.m.** in the St. Francis de Sales Parish Hall as Fr. Kevin gives an "Introduction to the Old Testament". It's a great way to learn more about your faith this Lenten season. These 1-hour sessions run each **Wednesday from February 21st, 2018 to March 28th, 2018.** All are welcome to these informative talks by Fr. Kevin with time set aside for questions.

Lent is a time to renew our encounter with God. This Lenten season, Saint Finnan's parish invites us to come together to pray for our families and to reflect upon our family life. These sessions will contain Pope Francis' message on "Love in the Family." We will gather at **St. Finnan's Cathedral in Alexandria** on **Tuesdays from 2:00 to 3:00 p.m. for 5 weeks.**

Topics: February 20: With Mary how to love and cherish our family

February 27: With Joseph how to listen and accompany our family

March 6: With Jesus how to become a good shepherd for our family

March 13: Our family = "a domestic Church"

March 20: A family where the Holy Trinity dwells

Our guide during this time of prayer and reflection will be Sr. Denise Desrochers, a Sister of Holy Cross. For more information, contact Sr. Denise Desrochers at d-desrochers01@gmail.com or Elizabeth McDonell at bmcdonell@xplornet.com.

Women's Morning of Reflection: *Sat. Mar. 3 from 9:30 am - 12:00* at the Centre Charles-Emile Claude on Chevrier St., Cornwall, for mass, confession, breakfast, a talk and the rosary. Ruth Shaw, executive director of National Campus Life Network, will be the speaker. Her talk is entitled *Courage and Leadership: The Role of Motherhood in my Life*. For any inquiries please contact Heidi Krol 613 347 7561 or Marilyn Light 613 537 2021. A free will offering of \$5 is appreciated.

MyParish App

The Diocese along with your parish are making available a special app for your smartphone to keep you connected with your faith community. By downloading myParish from either the App Store or Google play, you will have access to a multitude of features including the daily Mass readings, parish information and news, a variety of prayers as well as happenings in the Catholic world. It's easy to use and the best part is that it's FREE. Download it today and discover a whole new use for your phone. If you are not certain how to proceed visit the diocesan website at www.alexandria-cornwall.ca for complete instructions.

Une application pour votre paroisse

Le diocèse et votre paroisse mettent à votre disposition une application spéciale pour votre smartphone afin de vous garder connecté avec votre communauté de foi. En téléchargeant myParish du App store ou Google play, vous aurez accès à une multitude de fonctionnalités, notamment les lectures quotidiennes de la messe, les informations paroissiales et les nouvelles, une variété de prières ainsi que des événements dans le monde catholique. C'est facile à utiliser et la meilleure partie est que c'est GRATUIT. Téléchargez-la aujourd'hui et découvrez une toute nouvelle utilisation pour votre téléphone. Si vous ne savez pas comment procéder, visitez le site Web du diocèse à www.alexandria-cornwall.ca pour obtenir des instructions complètes.